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Abstract (en)
It comprises a body (1) provided with a chute (4) which emerges in a chamber (5), of which one of the walls (6a) has, in plan profile, the shape of
a V open at almost 180 DEG , with its vertical edge arranged in the plane of symmetry of the chamber, characterised in that a jet of air directed
towards the middle of the edge of the V is provided, and in that the bottom of the chamber consists of a sliding gate (28) which releases the object
(14) by moving in the direction of the jet of air. <IMAGE>

Abstract (fr)
Il comprend un corps (1) pourvu d'une goulotte (4) qui débouche dans une chambre (5) dont l'une des parois (6<a>) affecte en profil en plan la
forme d'un V ouvert à presque 180° avec son arête verticale disposée dans le plan de symétrie de la chambre, en ce qu'il est prévu un jet d'air
dirigé vers le milieu de l'arête du V et en ce que le fond de la chambre est constitué par un registre coulissant (28) qui libère l'objet (14) en ce
déplaçant dans le sens du jet d'air.
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